
Snídá Eva? Snídat  

Ne, Eva nesnídá. 

Kdy Eva jí? 

Co dělá Eva odpoledne?- Je ve škole.  

Co Eva ráda dělá? . Ráda tancuje a cvičí. 

Kdy Eva večeří? – Eva večeří v 9 hodin. 

 

Co dělá Eva v noci? 

Eva pracuje na počítači, plánuje lekce píše e-maily. 

Co Eva ráda dělá potom? – Eva ráda čte. 

Kdy Petr rád vstává?  Petr rád vstává v šest hodin. 

Co dělá ráno? – Petr čte noviny, snídá a pije kávu. 

Kdy jede do školy? –  

Co dělá Petr, když má volno? – Petr jde na tenis nebo na fotbal. 

Co Petr rád dělá?  - Petr se rád dívá na filmy. Petr rád vaří. 

                                                                                 Petr musí vařit. 

Proč Petr často nakupuje? – Protože Petr rád vaří a dělá teplou večeři. 

 

OD – DO + gen. 

Since  - till 

Od pondělí do neděle = since Monday till Sunday 

Od sedmi do tří 

Od kdy – do kdy? 

Dobrý, dobrá, dobré – adjectives – describe nouns 

Dobře  - adverb – describes verb – how, in which way you do something 

 

Bydlím v Brně.  – Kde bydlíš? 

Polévka je horká. – Jaká je polévka? 

V/ve      Vyškov  - ve Vyškově 

 

 



 


